
 
Україна 

ШЕПЕТІВСЬКА МІСЬКА РАДА 

ХМЕЛЬНИЦЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 

ПРОТОКОЛ 

LXХV (позачергової) сесії міської ради VІІ скликання 

 

 

09 липня 2020 року               м. Шепетівка 

10.00 год                                              велика зала засідань виконавчого комітету 

Шепетівської міської ради 

 

Всього депутатів міської ради    – 34 чол. 

 

Присутніх на сесії депутатів      – 27 чол. 

         (список додається) 

Запрошених                                  –  2 чол. 

         (список  додається)  

  

В сесійній залі присутні заступники міського голови, 

начальники управлінь та відділів виконавчого 

комітету Шепетівської міської ради. 

 

 

 

Засідання LXХV (позачергової) сесії  міської ради VІІ скликання розпочинає і веде міський 

голова Полодюк М.І.. 

 

Міський голова Полодюк М.І. запропонував депутатам міської ради зареєструватись за 

допомогою електронної системи голосування «Віче», після чого повідомив, що присутні 24 

депутата міської ради та міський голова, сесія є повноважна та оголосив засідання LXХV 

(позачергової)   сесії  міської ради VІІ скликання відкритим. 

 

Прозвучав Державний Гімн України. 

 

Міський голова Полодюк М.І. надав слово секретарю міської ради Кикотю М.І., який зачитав 

лист депутата Шепетівської міської ради, голови фракції Всеукраїнське об’єднання 

«Батьківщина» Прохорчук В.П. щодо входу до депутатської фракції Всеукраїнське 

об’єднання «Батьківщина» позафракційного депутата Федорова В.Б. з 07 липня 2020 року. 

 

Міський голова Полодюк М.І. повідомив, що питання, які запропоновано розглянути на  

сесійному засіданні,  депутатами опрацьовано на засіданнях постійних комісій, зокрема:  

1. Про встановлення ставок орендної плати за земельні ділянки на території міста 

Шепетівка на 2021 рік 

   Доповідає: Дрищ В.О. – начальник фінансового управління 

2. Про надання пільг із сплати земельного податку у 2021 році 

   Доповідає: Дрищ В.О. – начальник фінансового управління 

3. Про встановлення місцевих податків та/або зборів на території міста Шепетівка  

Доповідає: Дрищ В.О. – начальник фінансового управління 



4. Про внесення змін до бюджету міста на 2020 рік 

Доповідає: Дрищ В.О. – начальник фінансового управління 

5. Про виконання Програми з відзначення подій Української революції на 2017-2021 роки у 

2017-2020 роках 

Доповідає: Пісарцов Д.В. – головний спеціаліст відділу  

інформаційної діяльності та комунікацій з громадськістю 

6. Про надання згоди на безоплатну передачу друкованої продукції Шепетівської ЗОШ І-ІІІ 

ступенів №8  Хмельницької області 

Доповідає: Грейман І.В. – юрист управління освіти 

7. Про затвердження Статуту Гімназії №5 Шепетівської міської ради Хмельницької області  

Доповідає: Грейман І.В. – юрист управління освіти 

8. Про затвердження Положення про проведення конкурсу та призначення на посаду 

директора закладу позашкільної освіти Шепетівської міської ради 

Доповідає: Грейман І.В. – юрист управління освіти 

9. Про затвердження Положення про проведення конкурсу та призначення на посаду 

завідувача закладу дошкільної освіти Шепетівської міської ради 

Доповідає: Грейман І.В. – юрист управління освіти 

10. Про внесення доповнень до рішення LXV сесії міської ради VII скликання від 28 

листопада 2019 р. №9 «Про затвердження плану діяльності з підготовки проектів 

регуляторних актів на 2020 рік 

Доповідає: Гринь О.М. - начальник управління економіки, 

підприємництва та підтримки інвестицій 

11. Про звільнення Петренка Є.О., Андрійчук Н.В. від сплати коштів за використання 

земельної ділянки без правовстановлюючих документів 

Доповідає: Бабась Г.І. – начальник юридичного відділу 

12. Про припинення права користування земельними ділянками згідно із ст. 141 Земельного 

кодексу України Головному управлінню статистики у Хмельницькій області. 

Доповідає: Мазурець Н.М. – начальник відділу з питань  

регулювання земельних відносин 

13. Про передачу на умовах оренди сформованої земельної ділянки Гурбан Мирославі 

Володимирівні. 

Доповідає: Мазурець Н.М. – начальник відділу з питань  

регулювання земельних відносин 

14. Про припинення права користування земельними ділянками та передачу в постійне 

користування земельних ділянок. 

Доповідає: Мазурець Н.М. – начальник відділу з питань  

регулювання земельних відносин 

15. Про надання згоди на  виготовлення технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) Державі Україна 

в особі Міністерства оборони України Концерну «Військторгсервіс». 

Доповідає: Мазурець Н.М. – начальник відділу з питань  

регулювання земельних відносин 

16. Про надання згоди на поділ земельної ділянки комунальної власності по вул. Івана 

Франка, 23. 

Доповідає: Мазурець Н.М. – начальник відділу з питань  

регулювання земельних відносин 

17. Про продовження терміну дії дозволу на виготовлення проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок згідно із ст. 118, 121 Земельного кодексу України. 

Доповідає: Мазурець Н.М. – начальник відділу з питань  

регулювання земельних відносин 



18. Про надання дозволу на розроблення проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки та затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки згідно із 

ст. 118, 121 Земельного кодексу України. 

Доповідає: Мазурець Н.М. – начальник відділу з питань  

регулювання земельних відносин 

19. Про надання дозволу на виготовлення технічних документацій із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості) та затвердження 

технічних документацій із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних 

ділянок в натурі (на місцевості). 

Доповідає: Мазурець Н.М. – начальник відділу з питань  

регулювання земельних відносин 

20. Про надання дозволу на виготовлення технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) Карчевському 

Миколі Івановичу згідно Земельного кодексу України. 

Доповідає: Мазурець Н.М. – начальник відділу з питань  

регулювання земельних відносин 

21. Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки згідно із 

ст. 124 Земельного кодексу України (оренда). 

Доповідає: Мазурець Н.М. – начальник відділу з питань  

регулювання земельних відносин 

22. Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки (зі зміною 

цільового призначення в межах категорії земель) згідно із ст. 20 Земельного кодексу 

України. 

Доповідає: Мазурець Н.М. – начальник відділу з питань  

регулювання земельних відносин 

23. Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки (зі зміною 

цільового призначення зі зміною категорії земель) згідно із ст. 20 Земельного кодексу 

України. 

Доповідає: Мазурець Н.М. – начальник відділу з питань  

регулювання земельних відносин 

24. Про надання дозволу на виготовлення технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) згідно із ст. 124 

Земельного кодексу України (оренда) по вулиці Валі Котика, 2. 

Доповідає: Мазурець Н.М. – начальник відділу з питань  

регулювання земельних відносин 

25. Про поновлення договорів оренди земельних ділянок згідно із ст. 33 Закону України 

«Про оренду землі». 

Доповідає: Мазурець Н.М. – начальник відділу з питань  

регулювання земельних відносин 

26. Про проведення експертної грошової оцінки земельних ділянок. 

Доповідає: Мазурець Н.М. – начальник відділу з питань  

27. Про передачу земельної ділянки в державну власність. 

Доповідає: Мазурець Н.М. – начальник відділу з питань  

28. Різне 

 
Міський голова Полодюк М.І. запропонував затвердити «за основу» та «в цілому» перелік 

питань порядку денного LXХV (позачергової) сесії міської ради VІІ скликання. Пропозиція 

ставиться на голосування і приймається. 

 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович за 

1.   Биков Віталій Петрович за 

2.   Бунечко Алла Вікторівна за 



 

„За”– 24+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі в 

голосуванні” – немає, „відсутні”- 2. 

 

І. 

 

СЛУХАЛИ: Начальника фінансового управління Дрища В.О. про встановлення ставок 

орендної плати за земельні ділянки на території міста Шепетівка на 2021 рік, який 

повідомив, що проект рішення розглянуто на спільному засіданні депутатських комісій, 

зауважень та доповнень не надходило. 

 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, про зміни та доповнення до проекту рішення. 

 

На запитання записався 1 депутат  міської ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: депутат міської ради Примак В.О. з запитанням щодо проведення 

громадських слухань по даному проекту рішення. 

Начальник фінансового управління Дрищ В.О. повідомив, що громадські слухання не були 

проведені в зв’язку з введеними карантинними обмеженнями щодо недопущення поширення 

короновірусної інфекції. Наголосив, що проекти рішень було надіслано депутатам міської 

ради в квітні місяці на їх електронні адреси для наданя своїх пропозицій. 

 

ВИСТУПИЛИ: депутат міської ради Примак В.О. з запитанням чи можливо зняти з розгляду 

даний проект рішення для проведення громадських слухань і після їх проведення винести 

даний проект рішення на повторний розгляд. 

3.   Верхогляд Михайло Іванович за 

4.   Волоткевич Ігор Васильович за 

5.   Герасимчук Тамара Миколаївна за 

6.   Гетьман Василь Михайлович за 

7.   Глушківський Владислав Станіславович за 

8.   Кикоть Микола Юрійович за 

9.  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

10.   Курганський Олександр Олексійович за 

11.   Кушик Станіслав Володимирович за 

12.   Липкань Анатолій Всеволодович за 

13.   Микитюк Тамара Миколаївна за 

14.   Одуд Богдан Михайлович за 

15.   Пісарцов Дмитро Валерійович за 

16.   Потапова Галина Лук’янівна за 

17.   Примак Віталій Олександрович за 

18.   Прохорчук Валентина Павлівна за 

19.   Савчук Валентина Миколаївна за 

20.   Савчук Руслан Віталійович за 

21.   Синюта Володимир Володимирович за 

22.   Сікора Інна Володимирівна за 

23.   Сорока Дмитро Леонідович за 

24.   Спеціальний Павло Андрійович за 

25.  Федоров Валерій Борисович відсутній 

26.   Шайнога Юрій Миколайович  за 



Начальник фінансового управління Дрищ В.О. повідомив, що згідно Податкового кодексу 

рішення по даному проекту рішення має бути опубліковано до 15 липня 2020 року. 

 

Міський голова Полодюк М.І. надав інформацію щодо оприлюднення проекту регуляторного 

акта «Про встановлення місцевих податків та зборів на 2021 рік на території міста 

Шепетівка» від управління економіки, підприємництва та підтримки інвестицій: 

1. Повідомлення про оприлюднення проекту регуляторного акта: 

15.04.2020 року газета «День за днем» та на сайті міської ради в розділі «Регуляторна 

політика» в підрозділі «Проекти та АРВ». 

2. Оприлюднення проекту рішення 24.04.2020р. на сайті міської ради в розділі 

«Регуляторна політика» в підрозділі «Проекти та АРВ». 

3. Даний проект рішення надіслано 34 депутатам міської ради 24.04.2020 року на 

електронну пошту. 

4. Експертний висновок постійної депутатської комісії Шепетівської міської ради з 

питань розвитку промисловості, житлово-комунального господарства, підприємницької 

діяльності, транспорту, енергетики та зв’язку  - 05.05.2020р.. 

5. 05.05.2020 року направлено проект рішення разом з аналізом регуляторного впливу на 

Державну регуляторну службу України з метою надання зауважень на пропозицій до нього. 

6. 15.06.2020 року отримано лист Державної регуляторної служби стосовно пропозицій 

щодо удосконалення проекту регуляторного акта. 

 

На виступ записався 1 депутат  міської ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: депутат міської ради Спеціальний П.А. наголосив на необхідності 

проведення громадських слухань заслуховування думки підприємців та висловив 

пропозицію щодо зняття з розгляду питання порядку денного №1 «Про встановлення ставок 

орендної плати за земельні ділянки на території міста Шепетівка на 2021 рік» та №3 «Про 

встановлення місцевих податків та/або зборів на території міста Шепетівка». 

 

Міський голова Полодюк М.І. наголосив, що порядок денний вже затверджено депутатами 

на початку сесії та розгляд питань вже розпочато. 

 

Міський голова надав слово депутату Федорову В.Б. для надання юридичного коментаря 

стосовно процедурного питання. 

ВИСТУПИЛИ: депутат міської ради Федоров В.Б. повідомив, що процедура розгляду 

питання розпочата, пропозицію депутата міської ради Спеціального П.А. можна трактувати 

як заклик до голосування «проти». 

 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. 

 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція не приймається, в зв’язку з 

тим, що не набрала достатньої кількості голосів під час голосування. 

 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович за 

1.   Биков Віталій Петрович за 

2.   Бунечко Алла Вікторівна за 

3.   Верхогляд Михайло Іванович за 

4.   Волоткевич Ігор Васильович за 

5.   Герасимчук Тамара Миколаївна за 

6.   Гетьман Василь Михайлович  утримався 

7.   Глушківський Владислав Станіславович  утримався 



 

„За”– 15+1 голос міського голови, „проти” – 1, „утримались” – 7, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 2, „відсутні” - 1. 

 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про встановлення ставок орендної плати за земельні 

ділянки на території міста Шепетівка на 2021 рік»  відхилений, як такий, що не отримав 

необхідної більшості голосів на підтримку під час голосування. 

 

ІІ. 

 

СЛУХАЛИ: Начальника фінансового управління Дрища В.О. про надання пільг із сплати 

земельного податку у 2021 році, який повідомив, що проект рішення розглянуто на 

спільному засіданні депутатських комісій, зауважень та доповнень не надходило. 

 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, про зміни та доповнення до проекту рішення. 

 

На запитання записався 1 депутат  міської ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: депутат міської ради Федоров В.Б. з пропозицією доручити фінансовому 

управлінню підготувати проект рішення, щоб визначити податки та збори, встановлені на 

2020 рік чинними на період 2021 року. 

Начальник фінансового управління Дрищ В.О. наголосив, що проект рішення має бути 

розглянутий до 15 липня 2020 року, оскільки депутатами проект рішення відхилений, як 

такий, що не отримав необхідної більшості голосів на підтримку під час голосування, то 

ставки, які було встановлено на 2020 рік автоматично будуть діяти в 2021 році. 

 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. 

 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому» як рішення сесії. Пропозиція приймається. 

 

8.   Кикоть Микола Юрійович за 

9.  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

10.   Курганський Олександр Олексійович за 

11.   Кушик Станіслав Володимирович за 

12.   Липкань Анатолій Всеволодович  утримався 

13.   Микитюк Тамара Миколаївна за 

14.   Одуд Богдан Михайлович за 

15.   Пісарцов Дмитро Валерійович за 

16.   Потапова Галина Лук’янівна  утрималась 

17.   Примак Віталій Олександрович  утримався 

18.   Прохорчук Валентина Павлівна за 

19.   Савчук Валентина Миколаївна за 

20.   Савчук Руслан Віталійович  утримався 

21.   Синюта Володимир Володимирович за 

22.   Сікора Інна Володимирівна не голосувала 

23.   Сорока Дмитро Леонідович не голосував 

24.   Спеціальний Павло Андрійович  проти 

25.   Федоров Валерій Борисович  утримався 

26.   Шайнога Юрій Миколайович  за 



 

„За”– 23+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – 1, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 1, „відсутні” - 1. 

 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про надання пільг із сплати земельного податку у 2021 

році»  прийняти як рішення сесії (додається рішення №1). 

 

ІІІ. 

 

СЛУХАЛИ: Начальника фінансового управління Дрища В.О. про встановлення місцевих 

податків та/або зборів на території міста Шепетівка, який повідомив, що проект рішення 

розглянуто на спільному засіданні депутатських комісій, зауважень. 

 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, про зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 

 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу» як рішення сесії. 

 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу».  Пропозиція приймається. 

 

 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович за 

1.   Биков Віталій Петрович за 

2.   Бунечко Алла Вікторівна за 

3.   Верхогляд Михайло Іванович за 

4.   Волоткевич Ігор Васильович за 

5.   Герасимчук Тамара Миколаївна за 

6.   Гетьман Василь Михайлович за 

7.   Глушківський Владислав Станіславович за 

8.   Кикоть Микола Юрійович за 

9.  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

10.   Курганський Олександр Олексійович за 

11.   Кушик Станіслав Володимирович за 

12.   Липкань Анатолій Всеволодович за 

13.   Микитюк Тамара Миколаївна за 

14.   Одуд Богдан Михайлович за 

15.   Пісарцов Дмитро Валерійович за 

16.   Потапова Галина Лук’янівна за 

17.   Примак Віталій Олександрович не голосував 

18.   Прохорчук Валентина Павлівна за 

19.   Савчук Валентина Миколаївна за 

20.   Савчук Руслан Віталійович за 

21.   Синюта Володимир Володимирович за 

22.   Сікора Інна Володимирівна за 

23.   Сорока Дмитро Леонідович за 

24.   Спеціальний Павло Андрійович  утримався 

25.   Федоров Валерій Борисович за 

26.   Шайнога Юрій Миколайович  за 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович за 

1.   Биков Віталій Петрович за 



 

„За”– 23+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – 1, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 1, „відсутні” - 1. 

 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, про зміни та доповнення до проекту рішення. 

 

На запитання записались 3 депутати  міської ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: депутат міської ради Федоров В.Б. з пропозицією доручити фінансовому 

управлінню підготувати проект рішення, щоб визначити податки та збори, встановлені на 

2020 рік чинними на період 2021 року. 

Начальник фінансового управління Дрищ В.О. наголосив, що проект рішення має бути 

розглянутий до 15 липня 2020 року, оскільки депутатами проект рішення відхилений, як 

такий, що не отримав необхідної більшості голосів на підтримку під час голосування, то 

ставки, які було встановлено на 2020 рік автоматично будуть діяти в 2021 році. 

 

ВИСТУПИЛИ: депутат міської ради Примак В.О. з пропозицією зняти з розгляду даний 

проект рішення для проведення громадських слухань 13.07.2020 року, після їх проведення 

винести даний проект рішення на повторний розгляд на позачерговій сесії міської ради. 

Начальник фінансового управління Дрищ В.О. наголосив, що для внесення змін необхідний 

повторний висновок Антимонопольного комітету, який не можливо отримати за 3 робочі 

дня, оскільки попередній висновок було отримано в місячний термін. Наголосив, що в період 

дії карантинних обмежень проведення громадських слухань не обов’язкове, згідно чинного 

законодавства. 

 

2.   Бунечко Алла Вікторівна за 

3.   Верхогляд Михайло Іванович за 

4.   Волоткевич Ігор Васильович за 

5.   Герасимчук Тамара Миколаївна за 

6.   Гетьман Василь Михайлович за 

7.   Глушківський Владислав Станіславович за 

8.   Кикоть Микола Юрійович за 

9.  Костюк Володимир Володимирович відсутній 

10.   Курганський Олександр Олексійович за 

11.   Кушик Станіслав Володимирович за 

12.   Липкань Анатолій Всеволодович за 

13.   Микитюк Тамара Миколаївна за 

14.   Одуд Богдан Михайлович за 

15.   Пісарцов Дмитро Валерійович за 

16.   Потапова Галина Лук’янівна за 

17.   Примак Віталій Олександрович за 

18.   Прохорчук Валентина Павлівна за 

19.   Савчук Валентина Миколаївна за 

20.   Савчук Руслан Віталійович утримався 

21.   Синюта Володимир Володимирович за 

22.   Сікора Інна Володимирівна за 

23.   Сорока Дмитро Леонідович за 

24.   Спеціальний Павло Андрійович не голосував 

25.   Федоров Валерій Борисович за 

26.   Шайнога Юрій Миколайович  за 



ВИСТУПИЛИ: депутат міської ради Примак В.О. з запитанням щодо причин встановлення 

ставки з 01 січня 2021 року фіксовані ставки єдиного податку для фізичних осіб-підприємців 

в розмірі 6 відсотків до мінімальної заробітної плати для кодів  економічної діяльності 56 

«Діяльність із забезпечення стравами та напоями» в додатку 7 до проекту рішення сесії 

міської ради п.4, п.п.2. 
Начальник фінансового управління Дрищ В.О. пояснив, що дані ставки встановлено згідно 

чинного законодавства. 

 

ВИСТУПИЛИ: депутат міської ради Примак В.О. з пропозицією з додатку 7 до проекту 

рішення сесії міської ради п.4, п.п.2 виключити речення: (крім коду видів економічної 

діяльності 56 «Діяльність із забезпечення стравами та напоями» ставку встановити у 

розмірі 6 відсотків до мінімальної заробітної плати). 

 

ВИСТУПИЛИ: депутат міської ради Сікора І.В.  повідомила про пропозиції спільних 

депутатських комісій з питань соціально-економічного розвитку міста, планування, 

бюджету, фінансів; розвитку промисловості, житлово-комунального господарства, 

підприємницької діяльності, транспорту, енергетики та зв’язку 02 липня 2020 року та внесла 

пропозицію винести їх на обговорення начальником фінансового відділу. 

Міський голова Полодюк М.І. нагадав процедуру розгляду проектів рішень та повідомив, що 

пропозиції спільних депутатських комісій будуть обговорені після виступів депутатів міської 

ради. 

 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи є бажаючі виступити, про 

зміни та доповнення до проекту рішення. 

 

На виступ записався 1 депутат  міської ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: депутат міської ради Верхогляд М.І., який повідомив, що на спільних 

депутатських комісій з питань соціально-економічного розвитку міста, планування, 

бюджету, фінансів; розвитку промисловості, житлово-комунального господарства, 

підприємницької діяльності, транспорту, енергетики та зв’язку 02 липня 2020 року було 

обговорено та підтримано пропозиції: 

- в додатку 3, стрінка 13 -  встановлення відсоткових ставок на рівні минулого року для 

юридичних та фізичних осіб для стимулювання викупу земельних ділянок та вкладання 

коштів в розвиток інфраструктури, а саме:  

 

код найменування 

для 

юридичних 

осіб 

для 

фізичних 

осіб 

03.07 Для будівництва та обслуговування будівель торгівлі 3,000 1,000 

03.08 

Для будівництва та обслуговування об’єктів 

туристичної інфраструктури та закладів громадського 

харчування 

3,000 1,000 

03.13 
Для будівництва та обслуговування будівель закладів 

побутового обслуговування 
3,000 1,000 

03.15 
Для будівництва та обслуговування інших будівель 

громадської забудови 
3,000 1,000 

3.17 
Для експлуатації та обслуговування об’єктів 

відпочинку населення 
3,000 1,000 

 



Міський голова Полодюк М.І. наголосив, що в зв’язку зі зменшенням відсоткових ставок по 

податкам та зборам в 2019 році на 2020 рік, станом на даний час бюджетом міста 

недоотримано 10 млн.грн. За попередніми розрахунками, при прийнятті пропозицій 

профільних депутатських комісій, бюджет міста недоотримає 1,5 млн.грн.. 

 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію спільних депутатських 

комісій з питань соціально-економічного розвитку міста, планування, бюджету, фінансів; 

розвитку промисловості, житлово-комунального господарства, підприємницької діяльності, 

транспорту, енергетики та зв’язку 02 липня 2020 року пропозицію внесення змін в додатку 3, 

стрінка 13 по кодам.  Пропозиція не приймається, в зв’язку з тим, що не набрала достатньої 

кількості голосів під час голосування. 

 

 

„За”– 11, „проти” – немає, „утримались” – 6+1 голос міського голови, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 9, „відсутні” - немає. 

 

Начальник фінансового управління Дрищ В.О. повідомив про пропозицію профільної 

депутатської комісії зменшити відсоткову ставку по коду 1230 “Будівлі торговельні” для 

юридичних осіб зменшити на 0,4% (з 0,7% до 0,3%), для фізичних осіб зменшити на 0,1% (з 

0,4 до 0,3%), а саме: 

код найменування 

для 

юридичних 

осіб 

для 

фізичних 

осіб 

1230  Будівлі торговельні 0,300 0,300 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович утримався 

1.   Биков Віталій Петрович не голосував 

2.   Бунечко Алла Вікторівна  за 

3.   Верхогляд Михайло Іванович  за 

4.   Волоткевич Ігор Васильович  за 

5.   Герасимчук Тамара Миколаївна не голосувала 

6.   Гетьман Василь Михайлович утримався 

7.   Глушківський Владислав Станіславович  за 

8.   Кикоть Микола Юрійович утримався 

9.   Костюк Володимир Володимирович не голосував 

10.   Курганський Олександр Олексійович утримався 

11.   Кушик Станіслав Володимирович не голосував 

12.   Липкань Анатолій Всеволодович не голосував 

13.   Микитюк Тамара Миколаївна  за 

14.   Одуд Богдан Михайлович утримався 

15.   Пісарцов Дмитро Валерійович утримався 

16.   Потапова Галина Лук’янівна  за 

17.   Примак Віталій Олександрович  за 

18.   Прохорчук Валентина Павлівна  за 

19.   Савчук Валентина Миколаївна не голосувала 

20.   Савчук Руслан Віталійович не голосував 

21.   Синюта Володимир Володимирович не голосував 

22.   Сікора Інна Володимирівна  за 

23.   Сорока Дмитро Леонідович  за 

24.   Спеціальний Павло Андрійович не голосував 

25.   Федоров Валерій Борисович утримався 

26.   Шайнога Юрій Миколайович   за 



 

ВИСТУПИЛИ: депутат міської ради Примак В.О. з запитанням чи сплачують даний податок 

залізниця та цукровий комбінат. 

Начальник фінансового управління Дрищ В.О. повідомив, що дані юридичні особи 

сплачують даний податок. 

 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію профільної депутатської 

комісії зменшити відсоткові ставки по коду 1230 “Будівлі торговельні” для юридичних осіб 

зменшити на 0,4% (з 0,7% до 0,3%), для фізичних осіб зменшити на 0,1% (з 0,4 до 0,3%).  

Пропозиція не приймається, в зв’язку з тим, що не набрала достатньої кількості голосів під 

час голосування. 

 

 

„За”– 15, „проти” – немає, „утримались” – 6+1 голос міського голови, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 5, „відсутні” - немає. 

 

Начальник фінансового управління Дрищ В.О. повідомив про пропозицію профільної 

депутатської комісії збільшити відсоткову ставку на 0,3% (з 0,7% до 1,0%) для фізичних осіб 

по коду 1241.2 “Вокзали та інші будівлі залізничного транспорту”, а саме: 
 

код найменування 

для 

юридичних 

осіб 

для 

фізичних 

осіб 

1241.2  Вокзали та інші будівлі залізничного транспорту  1,000  

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович утримався 

1.   Биков Віталій Петрович не голосував 

2.   Бунечко Алла Вікторівна за 

3.   Верхогляд Михайло Іванович утримався 

4.   Волоткевич Ігор Васильович утримався 

5.   Герасимчук Тамара Миколаївна не голосувала 

6.   Гетьман Василь Михайлович за 

7.   Глушківський Владислав Станіславович за 

8.   Кикоть Микола Юрійович утримався 

9.   Костюк Володимир Володимирович за 

10.   Курганський Олександр Олексійович не голосував 

11.   Кушик Станіслав Володимирович утримався 

12.   Липкань Анатолій Всеволодович утримався 

13.   Микитюк Тамара Миколаївна за 

14.   Одуд Богдан Михайлович утримався 

15.   Пісарцов Дмитро Валерійович за 

16.   Потапова Галина Лук’янівна за 

17.   Примак Віталій Олександрович за 

18.   Прохорчук Валентина Павлівна за 

19.   Савчук Валентина Миколаївна за 

20.   Савчук Руслан Віталійович не голосував 

21.   Синюта Володимир Володимирович за 

22.   Сікора Інна Володимирівна за 

23.   Сорока Дмитро Леонідович за 

24.   Спеціальний Павло Андрійович не голосував 

25.   Федоров Валерій Борисович за 

26.   Шайнога Юрій Миколайович  за 



 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію профільної депутатської 

комісії збільшити відсоткову ставку на 0,3% (з 0,7% до 1,0%) для фізичних осіб по коду 

1241.2 “Вокзали та інші будівлі залізничного транспорту”.  Пропозиція не приймається, в 

зв’язку з тим, що не набрала достатньої кількості голосів під час голосування. 

 

 

„За”– 12, „проти” – немає, „утримались” – 8+1 голос міського голови, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 6, „відсутні” - немає. 

 

Начальник фінансового управління Дрищ В.О. повідомив про пропозицію профільної 

депутатської встановлення відсоткових ставок для фізичних та юридичних осіб по коду 

1264.1 «Лікарні багатопрофільні » в розмірі 1%, а саме: 

 

код найменування 

для 

юридичних 

осіб 

для 

фізичних 

осіб 

1264.1 Будівлі лікарень та оздоровчих закладів 1,000 1,000 

 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію профільної депутатської 

комісії встановлення відсоткових ставок для фізичних та юридичних осіб по коду 1264 

«Будівлі лікарень та оздоровчих закладів» в розмірі 1%.  Пропозиція не приймається, в 

зв’язку з тим, що не набрала достатньої кількості голосів під час голосування. 

 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович утримався 

1.   Биков Віталій Петрович не голосував 

2.   Бунечко Алла Вікторівна за 

3.   Верхогляд Михайло Іванович утримався 

4.   Волоткевич Ігор Васильович за 

5.   Герасимчук Тамара Миколаївна не голосував 

6.   Гетьман Василь Михайлович утримався 

7.   Глушківський Владислав Станіславович за 

8.   Кикоть Микола Юрійович за 

9.   Костюк Володимир Володимирович за 

10.   Курганський Олександр Олексійович утримався 

11.   Кушик Станіслав Володимирович за 

12.   Липкань Анатолій Всеволодович утримався 

13.   Микитюк Тамара Миколаївна утримався 

14.   Одуд Богдан Михайлович утримався 

15.   Пісарцов Дмитро Валерійович утримався 

16.   Потапова Галина Лук’янівна за 

17.   Примак Віталій Олександрович не голосував 

18.   Прохорчук Валентина Павлівна утримався 

19.   Савчук Валентина Миколаївна за 

20.   Савчук Руслан Віталійович не голосував 

21.   Синюта Володимир Володимирович не голосував 

22.   Сікора Інна Володимирівна за 

23.   Сорока Дмитро Леонідович за 

24.   Спеціальний Павло Андрійович не голосував 

25.   Федоров Валерій Борисович за 

26.   Шайнога Юрій Миколайович  за 



 

„За”– 12, „проти” – немає, „утримались” – 8+1 голос міського голови, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 6, „відсутні” - немає. 

 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію депутат міської ради 

Примак В.О. – в додатку 7 до проекту рішення сесії міської ради п.4, п.п.2 виключити 

речення: (крім коду видів економічної діяльності 56 «Діяльність із забезпечення стравами 

та напоями» ставку встановити у розмірі 6 відсотків до мінімальної заробітної плати). 

Пропозиція приймається. 

 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович утримався 

1.   Биков Віталій Петрович не голосував 

2.   Бунечко Алла Вікторівна за 

3.   Верхогляд Михайло Іванович утримався 

4.   Волоткевич Ігор Васильович за 

5.   Герасимчук Тамара Миколаївна не голосував 

6.   Гетьман Василь Михайлович утримався 

7.   Глушківський Владислав Станіславович за 

8.   Кикоть Микола Юрійович за 

9.   Костюк Володимир Володимирович за 

10.   Курганський Олександр Олексійович утримався 

11.   Кушик Станіслав Володимирович за 

12.   Липкань Анатолій Всеволодович утримався 

13.   Микитюк Тамара Миколаївна утримався 

14.   Одуд Богдан Михайлович утримався 

15.   Пісарцов Дмитро Валерійович утримався 

16.   Потапова Галина Лук’янівна за 

17.   Примак Віталій Олександрович не голосував 

18.   Прохорчук Валентина Павлівна утримався 

19.   Савчук Валентина Миколаївна за 

20.   Савчук Руслан Віталійович не голосував 

21.   Синюта Володимир Володимирович не голосував 

22.   Сікора Інна Володимирівна за 

23.   Сорока Дмитро Леонідович за 

24.   Спеціальний Павло Андрійович не голосував 

25.   Федоров Валерій Борисович за 

26.   Шайнога Юрій Миколайович  за 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович за 

1.   Биков Віталій Петрович не голосував 

2.   Бунечко Алла Вікторівна не голосувала 

3.   Верхогляд Михайло Іванович за 

4.   Волоткевич Ігор Васильович за 

5.   Герасимчук Тамара Миколаївна не голосувала 

6.   Гетьман Василь Михайлович за 

7.   Глушківський Владислав Станіславович за 

8.   Кикоть Микола Юрійович за 

9.   Костюк Володимир Володимирович не голосував 

10.   Курганський Олександр Олексійович  утримався 

11.   Кушик Станіслав Володимирович за 

12.   Липкань Анатолій Всеволодович за 

13.   Микитюк Тамара Миколаївна за 



 

„За”– 18+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – 1, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 7, „відсутні” - немає. 

 

 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «в цілому» з позитивно проголосованою пропозицією, як рішення сесії. Пропозиція 

приймається. 

 

 

14.   Одуд Богдан Михайлович за 

15.   Пісарцов Дмитро Валерійович за 

16.   Потапова Галина Лук’янівна за 

17.   Примак Віталій Олександрович за 

18.   Прохорчук Валентина Павлівна за 

19.   Савчук Валентина Миколаївна не голосувала 

20.   Савчук Руслан Віталійович за 

21.   Синюта Володимир Володимирович не голосував 

22.   Сікора Інна Володимирівна за 

23.   Сорока Дмитро Леонідович за 

24.   Спеціальний Павло Андрійович не голосував 

25.   Федоров Валерій Борисович за 

26.   Шайнога Юрій Миколайович  за 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович за 

1.   Биков Віталій Петрович за 

2.   Бунечко Алла Вікторівна за 

3.   Верхогляд Михайло Іванович за 

4.   Волоткевич Ігор Васильович за 

5.   Герасимчук Тамара Миколаївна за 

6.   Гетьман Василь Михайлович за 

7.   Глушківський Владислав Станіславович за 

8.   Кикоть Микола Юрійович за 

9.   Костюк Володимир Володимирович утримався 

10.   Курганський Олександр Олексійович за 

11.   Кушик Станіслав Володимирович за 

12.   Липкань Анатолій Всеволодович за 

13.   Микитюк Тамара Миколаївна за 

14.   Одуд Богдан Михайлович за 

15.   Пісарцов Дмитро Валерійович за 

16.   Потапова Галина Лук’янівна за 

17.   Примак Віталій Олександрович за 

18.   Прохорчук Валентина Павлівна за 

19.   Савчук Валентина Миколаївна за 

20.   Савчук Руслан Віталійович за 

21.   Синюта Володимир Володимирович за 

22.   Сікора Інна Володимирівна не голосувала 

23.   Сорока Дмитро Леонідович за 

24.   Спеціальний Павло Андрійович  проти 

25.   Федоров Валерій Борисович за 

26.   Шайнога Юрій Миколайович  за 



„За”– 23+1 голос міського голови, „проти” – 1, „утримались” – 1, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 1, „відсутні” - немає. 

 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про встановлення місцевих податків та/або зборів на 

території міста Шепетівка»  прийняти як рішення сесії (додається рішення №2). 

 

ІV. 

 

СЛУХАЛИ: Начальника фінансового управління Дрища В.О. про внесення змін до бюджету 

міста на 2020 рік, який повідомив, що проект рішення розглянуто на спільному засіданні 

депутатських комісій.  

 

Начальник фінансовго управління Дрищ В.О . повідомив про доповнення: 

Додаток 1 

    Збільшити доходи міського бюджету  в сумі 41 262,00 грн.,  в тому числі: 

1,1. Збільшити доходи спеціального фонду (бюджету розвитку) в сумі 41 262,00 грн. за 

рахунок перевиконання бюджету  станом на 1.07.2020 року по: 

-  Кошти від продажу землі в сумі 41 262,00 грн. 

Додаток 3 

    По загальному фонду міського бюджету внести зміни, а саме: 

             По головному розпоряднику коштів "Управління у справах сім"ї, молоді та спорту 

Шепетівської міської ради" збільшити асигнування в сумі 27 280,00 грн., а саме: 

 КПКВ 1115031 Утримання та навчально-тренувальна робота комунальних дитячо-юнацьких 

спортивних шкіл збільшити асигнування в сумі 27 280,00 грн. , на придбання паливно- 

мастильних матеріалів для косіння футбольних полів -13 890,00 грн., придбання предметів та 

засобів  гігієни - 11 990,00 грн., пристрою безперебійного живлення - 1 400,00 грн.     

   КПКВ 3718700 Резервний фонд зменшити асигнування в сумі 27 280,00 грн. 

      По  спеціального фонду збільшити видатки міського бюджету на суму 43 408,49 грн., в 

тому числі ; за рахунок залишку коштів освітньої субвенції на 1 січня 2020р. в сумі             2 

146,49 грн., за рахунок  перевиконання бюджету спеціального фонду (бюджету розвитку) в 

сумі 41 262,00 грн., а саме: 

за рахунок залишку коштів освітньої субвенції на 1 січня 2020р. в сумі 2 146,49 грн.: 

          По головному розпоряднику коштів "Управління освіти Шепетівської міської ради" 

збільшити  асигнування в сумі 2 146,49 грн., в тому числі: 

- ТПКВ 0611020 Надання загальної середньої освіти закладами загальної середньої освіти ( у 

тому числі з дошкільними підрозділами (відділеннями, групами)) збільшити асигнування в 

сумі 2 146,49 грн. для ЗОШ №1 на придбання підручників для учнів 4-х та 7-х класів 

загальноосвітніх навчальних закладів. 

- за рахунок  перевиконання спеціального фонду (бюджету розвитку) в сумі  41 

262,00 грн.:  

- ТПКВ 0611020 Надання загальної середньої освіти закладами загальної середньої 

освіти (у тому числі з дошкільними підрозділами (відділеннями, групами)) 

збільшити асигнування в сумі  41 262,00 грн. для ЗОШ №1 на придбання апаратури 

для пожежної сигналізації (ВЕЛЛЕЗш-120-200 комплекс апаратури мовного 

оповіщення (200 Вт, 12 зон оповіщення, блок  резервного живлення) - 23 340,00 грн.; 

ППКП "Тірас-16П" - 7 416,00 грн.; ППКП"Тірас-16-128П" з ВПК -  10 506,00 грн.) 

 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, про зміни та доповнення до проекту рішення. 

 

На виступ записались 2 депутати  міської ради. 

 



ВИСТУПИЛИ: депутат міської ради Спеціальний П.А. щодо пункту пояснюючої записки 

«По головному розпоряднику коштів "Управління у справах сім"ї, молоді та спорту 

Шепетівської міської ради" збільшити асигнування в сумі 27 280,00 грн., а саме: 

……………. на придбання паливно- мастильних матеріалів для косіння футбольних полів -13 

890,00 грн., придбання предметів та засобів  гігієни - 11 990,00 грн., ………..» та причин 

виділення зазначеного обсягу коштів. 

 

Начальник фінансового управління Дрищ В.О. повідомив, що на попередньому засіданні 

сесії міської ради надійшла пропозиція від депутата Примака В.О. щодо виділення 

додаткових коштів для забезпечення косіння футбольних полів, на поточній сесії кошти 

виділяються в зазначеній сумі. 

 

Міський голова Полодюк М.І. надав слово заступнику міського голови Стасюк Н.В., яка 

повідомила про відновлення роботи басейну в місті, наголосила на необхідності 

забезпечення персоналу засобами індивідуального захисту для забезпечення санітарно-

епідемічних вимог в умовах карантину у зв’язку з COVID-19. Виділення коштів на 

придбання паливно- мастильних матеріалів необхідно для косіння футбольних полів. 

 

Міський голова Полодюк М.І. надав слово депутату міської ради Примаку В.О., який 

підтримав заступника міського голови Стасюк Н.В.. 

 

ВИСТУПИЛИ: депутат міської ради Бунечко А.В. щодо формування бюджету міста та 

необхідності підтримки підприємців. 

 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради про зміни та доповнення до 

проекту рішення. 

 

На виступ записався 1 депутат  міської ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: депутат міської ради Сікора І.В. з пропозицією в додатку 3 після слів "для 

косіння футбольних полів" доповнити "та дитячі майданчики",  для дитячих майданчиків, які 

знаходяться у комунальній власності. 

 

Міський голова Полодюк М.І. надав слово заступнику міського голови Стасюк Н.В., яка 

повідомила, що на даний час дитячі майданчики не стоять на обслуговуванні міста. 

 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію депутата міської ради 

Сікори І.В..  

Пропозиція не приймається, в зв’язку з тим, що не набрала достатньої кількості голосів під 

час голосування. 

 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович за 

1.   Биков Віталій Петрович за 

2.   Бунечко Алла Вікторівна за 

3.   Верхогляд Михайло Іванович не голосував 

4.   Волоткевич Ігор Васильович не голосував 

5.   Герасимчук Тамара Миколаївна не голосувала 

6.   Гетьман Василь Михайлович за 

7.   Глушківський Владислав Станіславович за 

8.   Кикоть Микола Юрійович за 

9.   Костюк Володимир Володимирович не голосував 

10.   Курганський Олександр Олексійович утримався 



 

„За”– 14+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – 2, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 10, „відсутні” - немає. 

 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу»  та «в цілому» як рішення сесії. 

 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому».  Пропозиція приймається. 

11.   Кушик Станіслав Володимирович за 

12.   Липкань Анатолій Всеволодович не голосував 

13.   Микитюк Тамара Миколаївна утрималась 

14.   Одуд Богдан Михайлович не голосував 

15.   Пісарцов Дмитро Валерійович не голосував 

16.   Потапова Галина Лук’янівна за 

17.   Примак Віталій Олександрович не голосував 

18.   Прохорчук Валентина Павлівна за 

19.   Савчук Валентина Миколаївна за 

20.   Савчук Руслан Віталійович не голосував 

21.   Синюта Володимир Володимирович за 

22.   Сікора Інна Володимирівна за 

23.   Сорока Дмитро Леонідович за 

24.   Спеціальний Павло Андрійович не голосував 

25.   Федоров Валерій Борисович за 

26.   Шайнога Юрій Миколайович  за 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович за 

1.   Биков Віталій Петрович за 

2.   Бунечко Алла Вікторівна за 

3.   Верхогляд Михайло Іванович за 

4.   Волоткевич Ігор Васильович за 

5.   Герасимчук Тамара Миколаївна за 

6.   Гетьман Василь Михайлович за 

7.   Глушківський Владислав Станіславович за 

8.   Кикоть Микола Юрійович за 

9.   Костюк Володимир Володимирович за 

10.   Курганський Олександр Олексійович за 

11.   Кушик Станіслав Володимирович за 

12.   Липкань Анатолій Всеволодович за 

13.   Микитюк Тамара Миколаївна за 

14.   Одуд Богдан Михайлович за 

15.   Пісарцов Дмитро Валерійович за 

16.   Потапова Галина Лук’янівна за 

17.   Примак Віталій Олександрович не голосував 

18.   Прохорчук Валентина Павлівна за 

19.   Савчук Валентина Миколаївна за 

20.   Савчук Руслан Віталійович за 

21.   Синюта Володимир Володимирович не голосував 

22.   Сікора Інна Володимирівна за 

23.   Сорока Дмитро Леонідович за 

24.   Спеціальний Павло Андрійович за 

25.   Федоров Валерій Борисович за 

26.   Шайнога Юрій Миколайович  за 



„За”– 24+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 2, „відсутні” - немає. 

 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про внесення змін до бюджету міста на 2020 рік»  

прийняти як рішення сесії (додається рішення №3). 

 

V. 

 

СЛУХАЛИ: Головного спеціаліста відділу інформаційної діяльності та комунікацій з 

громадськістю Пісарцова Д.В. про виконання Програми з відзначення подій Української 

революції на 2017-2021 роки у 2017-2020 роках, який повідомив, що проект рішення 

розглянуто на спільному засіданні депутатських комісій, зауважень. 

 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, про зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 

 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу»  та «в цілому» як рішення сесії. 

 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому».   

Пропозиція приймається. 

 

 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович за 

1.   Биков Віталій Петрович за 

2.   Бунечко Алла Вікторівна за 

3.   Верхогляд Михайло Іванович за 

4.   Волоткевич Ігор Васильович за 

5.   Герасимчук Тамара Миколаївна за 

6.   Гетьман Василь Михайлович за 

7.   Глушківський Владислав Станіславович за 

8.   Кикоть Микола Юрійович за 

9.   Костюк Володимир Володимирович за 

10.   Курганський Олександр Олексійович за 

11.   Кушик Станіслав Володимирович за 

12.   Липкань Анатолій Всеволодович за 

13.   Микитюк Тамара Миколаївна за 

14.   Одуд Богдан Михайлович за 

15.   Пісарцов Дмитро Валерійович за 

16.   Потапова Галина Лук’янівна за 

17.   Примак Віталій Олександрович не голосував 

18.   Прохорчук Валентина Павлівна за 

19.   Савчук Валентина Миколаївна за 

20.   Савчук Руслан Віталійович за 

21.   Синюта Володимир Володимирович не голосував 

22.   Сікора Інна Володимирівна за 

23.   Сорока Дмитро Леонідович за 

24.   Спеціальний Павло Андрійович за 

25.   Федоров Валерій Борисович за 

26.   Шайнога Юрій Миколайович  за 



„За”– 24+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 2, „відсутні” - немає. 

 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про виконання Програми з відзначення подій 

Української революції на 2017-2021 роки у 2017-2020 роках»  прийняти як рішення сесії 

(додається рішення №4). 

 

VІ. 

 

СЛУХАЛИ: Юриста управління освіти Грейман І.В. про надання згоди на безоплатну 

передачу друкованої продукції Шепетівській ЗОШ І-ІІІ ступенів №8  Хмельницької області, 

яка повідомила, що проект рішення розглянуто на спільному засіданні депутатських комісій. 

 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, про зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 

 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу»  та «в цілому» як рішення сесії. 

 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому».   

Пропозиція приймається. 

 

 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович за 

1.   Биков Віталій Петрович за 

2.   Бунечко Алла Вікторівна за 

3.   Верхогляд Михайло Іванович за 

4.   Волоткевич Ігор Васильович за 

5.   Герасимчук Тамара Миколаївна за 

6.   Гетьман Василь Михайлович за 

7.   Глушківський Владислав Станіславович за 

8.   Кикоть Микола Юрійович за 

9.   Костюк Володимир Володимирович за 

10.   Курганський Олександр Олексійович за 

11.   Кушик Станіслав Володимирович за 

12.   Липкань Анатолій Всеволодович за 

13.   Микитюк Тамара Миколаївна за 

14.   Одуд Богдан Михайлович за 

15.   Пісарцов Дмитро Валерійович за 

16.   Потапова Галина Лук’янівна за 

17.   Примак Віталій Олександрович за 

18.   Прохорчук Валентина Павлівна за 

19.   Савчук Валентина Миколаївна за 

20.   Савчук Руслан Віталійович за 

21.   Синюта Володимир Володимирович за 

22.   Сікора Інна Володимирівна за 

23.   Сорока Дмитро Леонідович за 

24.   Спеціальний Павло Андрійович за 

25.   Федоров Валерій Борисович за 

26.   Шайнога Юрій Миколайович  за 



„За”– 26+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі в 

голосуванні” – немає, „відсутні” - немає. 

 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про надання згоди на безоплатну передачу друкованої 

продукції Шепетівській ЗОШ І-ІІІ ступенів №8 Хмельницької області»  прийняти як рішення 

сесії (додається рішення №5). 

 

VІІ. 

 

СЛУХАЛИ: Юриста управління освіти Грейман І.В. про затвердження Статуту Гімназії №5 

Шепетівської міської ради Хмельницької області, яка повідомила, що проект рішення 

розглянуто на спільному засіданні депутатських комісій, зауважень та доповнень не 

надходило. 

 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, про зміни та доповнення до проекту рішення. 

 

На запитання записався 1 депутат  міської ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: депутат міської ради Федоров В.Б. з пропозицією зміни нумерації усіх 

навчальних закладів. 

Юрист управління освіти Грейман І.В. повідомила, що згідно Закону України «Про освіту» 

усі школи будуть перепрофільовано під ліцеї та гімназії. 

 

Міський голова Полодюк М.І. надав слово заступнику міського голови Стасюк Н.В. надала 

пояснення стосовно нумерації шкіл міста Шепетівка. 

 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу»  та «в цілому» як рішення сесії. 

 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому».  Пропозиція приймається. 

 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович за 

1.   Биков Віталій Петрович за 

2.   Бунечко Алла Вікторівна за 

3.   Верхогляд Михайло Іванович за 

4.   Волоткевич Ігор Васильович за 

5.   Герасимчук Тамара Миколаївна за 

6.   Гетьман Василь Михайлович за 

7.   Глушківський Владислав Станіславович за 

8.   Кикоть Микола Юрійович за 

9.   Костюк Володимир Володимирович за 

10.   Курганський Олександр Олексійович за 

11.   Кушик Станіслав Володимирович за 

12.   Липкань Анатолій Всеволодович за 

13.   Микитюк Тамара Миколаївна за 

14.   Одуд Богдан Михайлович не голосував 

15.   Пісарцов Дмитро Валерійович за 

16.   Потапова Галина Лук’янівна за 

17.   Примак Віталій Олександрович за 

18.   Прохорчук Валентина Павлівна за 

19.   Савчук Валентина Миколаївна за 



 

„За”– 25+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 1, „відсутні” - немає. 

 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про затвердження Статуту Гімназії №5 Шепетівської 

міської ради Хмельницької області»  прийняти як рішення сесії (додається рішення №6). 

 

VІІІ. 

 

СЛУХАЛИ: Юриста управління освіти Грейман І.В. про затвердження Положення про 

проведення конкурсу та призначення на посаду директора закладу позашкільної освіти 

Шепетівської міської ради, яка повідомила, що проект рішення розглянуто на спільному 

засіданні депутатських комісій, зауважень та доповнень не надходило. 

 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, про зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 

 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу»  та «в цілому» як рішення сесії. 

 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому».  Пропозиція приймається. 

 

20.   Савчук Руслан Віталійович за 

21.   Синюта Володимир Володимирович за 

22.   Сікора Інна Володимирівна за 

23.   Сорока Дмитро Леонідович за 

24.   Спеціальний Павло Андрійович за 

25.   Федоров Валерій Борисович за 

26.   Шайнога Юрій Миколайович  за 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович за 

1.   Биков Віталій Петрович за 

2.   Бунечко Алла Вікторівна за 

3.   Верхогляд Михайло Іванович за 

4.   Волоткевич Ігор Васильович за 

5.   Герасимчук Тамара Миколаївна за 

6.   Гетьман Василь Михайлович за 

7.   Глушківський Владислав Станіславович за 

8.   Кикоть Микола Юрійович за 

9.   Костюк Володимир Володимирович за 

10.   Курганський Олександр Олексійович за 

11.   Кушик Станіслав Володимирович за 

12.   Липкань Анатолій Всеволодович за 

13.   Микитюк Тамара Миколаївна за 

14.   Одуд Богдан Михайлович не голосував 

15.   Пісарцов Дмитро Валерійович за 

16.   Потапова Галина Лук’янівна за 

17.   Примак Віталій Олександрович за 

18.   Прохорчук Валентина Павлівна за 

19.   Савчук Валентина Миколаївна за 

20.   Савчук Руслан Віталійович за 

21.   Синюта Володимир Володимирович за 



 

„За”– 25+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 1, „відсутні” - немає. 

 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про затвердження Положення про проведення конкурсу 

та призначення на посаду директора закладу позашкільної освіти Шепетівської міської ради»  

прийняти як рішення сесії (додається рішення №7). 

 

 

ІХ. 

 

СЛУХАЛИ: Юриста управління освіти Грейман І.В. про затвердження Положення про 

проведення конкурсу та призначення на посаду завідувача закладу дошкільної освіти 

Шепетівської міської ради, яка повідомила, що проект рішення розглянуто на спільному 

засіданні депутатських комісій,  зауважень та доповнень не надходило. 

 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, про зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 

 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу»  та «в цілому» як рішення сесії. 

 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому».   

Пропозиція приймається. 

 

22.   Сікора Інна Володимирівна за 

23.   Сорока Дмитро Леонідович за 

24.   Спеціальний Павло Андрійович за 

25.   Федоров Валерій Борисович за 

26.   Шайнога Юрій Миколайович  за 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович за 

1.   Биков Віталій Петрович за 

2.   Бунечко Алла Вікторівна за 

3.   Верхогляд Михайло Іванович за 

4.   Волоткевич Ігор Васильович за 

5.   Герасимчук Тамара Миколаївна не голосував 

6.   Гетьман Василь Михайлович за 

7.   Глушківський Владислав Станіславович за 

8.   Кикоть Микола Юрійович не голосував 

9.   Костюк Володимир Володимирович за 

10.   Курганський Олександр Олексійович за 

11.   Кушик Станіслав Володимирович за 

12.   Липкань Анатолій Всеволодович за 

13.   Микитюк Тамара Миколаївна за 

14.   Одуд Богдан Михайлович за 

15.   Пісарцов Дмитро Валерійович за 

16.   Потапова Галина Лук’янівна за 

17.   Примак Віталій Олександрович за 

18.   Прохорчук Валентина Павлівна за 

19.   Савчук Валентина Миколаївна за 

20.   Савчук Руслан Віталійович за 



 

„За”– 24+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 2, „відсутні” - немає. 

 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про затвердження Положення про проведення конкурсу 

та призначення на посаду завідувача закладу дошкільної освіти Шепетівської міської ради»  

прийняти як рішення сесії (додається рішення №8). 

 

Х. 

 

СЛУХАЛИ: Начальник відділу економіки управління економіки, підприємництва та 

підтримки інвестицій Колесник О.І. про внесення доповнень до рішення LXV сесії міської 

ради VII скликання від 28 листопада 2019 р. №9 «Про затвердження плану діяльності з 

підготовки проектів регуляторних актів на 2020 рік, яка повідомила, що проект рішення 

розглянуто на спільному засіданні депутатських комісій, зауважень та доповнень не 

надходило. 

 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, про зміни та доповнення до проекту рішення. 

 

На запитання записались 2  депутати  міської ради (Верхоглад М.І. -  помилково). 

 

ВИСТУПИЛИ: депутат міської ради Спеціальний П.А. з зауваженням щодо неневиконання 

регуляторних актів. 

 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу»  та «в цілому» як рішення сесії. 

 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому».  Пропозиція приймається. 

 

21.   Синюта Володимир Володимирович за 

22.   Сікора Інна Володимирівна за 

23.   Сорока Дмитро Леонідович за 

24.   Спеціальний Павло Андрійович за 

25.   Федоров Валерій Борисович за 

26.   Шайнога Юрій Миколайович  за 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович за 

1.   Биков Віталій Петрович за 

2.   Бунечко Алла Вікторівна за 

3.   Верхогляд Михайло Іванович за 

4.   Волоткевич Ігор Васильович за 

5.   Герасимчук Тамара Миколаївна відсутня 

6.   Гетьман Василь Михайлович за 

7.   Глушківський Владислав Станіславович за 

8.   Кикоть Микола Юрійович за 

9.   Костюк Володимир Володимирович не голосував 

10.   Курганський Олександр Олексійович за 

11.   Кушик Станіслав Володимирович за 

12.   Липкань Анатолій Всеволодович за 

13.   Микитюк Тамара Миколаївна за 

14.   Одуд Богдан Михайлович за 



 

„За”– 23+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 2, „відсутні” - 1. 

 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про внесення доповнень до рішення LXV сесії міської 

ради VII скликання від 28 листопада 2019 р. №9 «Про затвердження плану діяльності з 

підготовки проектів регуляторних актів на 2020 рік»  прийняти як рішення сесії (додається 

рішення №9). 

 

ХІ. 

 

СЛУХАЛИ: Головного спеціаліста юридичного відділу Ковернягу Л.О. про звільнення 

Петренка Є.О., Андрійчук Н.В. від сплати коштів за використання земельної ділянки без 

правовстановлюючих документів, яка повідомила, що проект рішення розглянуто на 

спільному засіданні депутатських комісій. Повідомила, що на попередній сесії даний проект 

рішення був направлений на довивчення, в зв’язку з необхідністю укладання акту прийому-

передачі земельної ділянки, який на даний час підписаний відповідачами. Наголосила, що на 

даний час об’єкти не виключені з реєстру речових прав на нерухоме майно. 

 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, про зміни та доповнення до проекту рішення. 

 

На виступ записався  міський голова. 

 

ВИСТУПИЛИ: міський голова Полодюк М.І. з пропозицією відкласти проект рішення «на 

довивчення» до вирішення усіх юридичних моментів по державному реєстру. 

 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію відкласти проект 

рішення «на довивчення».  Пропозиція приймається. 

 

15.   Пісарцов Дмитро Валерійович за 

16.   Потапова Галина Лук’янівна за 

17.   Примак Віталій Олександрович за 

18.   Прохорчук Валентина Павлівна за 

19.   Савчук Валентина Миколаївна за 

20.   Савчук Руслан Віталійович за 

21.   Синюта Володимир Володимирович за 

22.   Сікора Інна Володимирівна не голосувала 

23.   Сорока Дмитро Леонідович за 

24.   Спеціальний Павло Андрійович за 

25.   Федоров Валерій Борисович за 

26.   Шайнога Юрій Миколайович  за 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович за 

1.   Биков Віталій Петрович за 

2.   Бунечко Алла Вікторівна за 

3.   Верхогляд Михайло Іванович за 

4.   Волоткевич Ігор Васильович за 

5.   Герасимчук Тамара Миколаївна відсутня 

6.   Гетьман Василь Михайлович за 

7.   Глушківський Владислав Станіславович за 

8.   Кикоть Микола Юрійович за 



 

„За”– 23+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – 1, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 1, „відсутні” - 1. 

 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про звільнення Петренка Є.О., Андрійчук Н.В. від 

сплати коштів за використання земельної ділянки без правовстановлюючих документів»  

відкласти на довивчення. 

 

ХІІ. 

 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу з питань регулювання земельних відносин Мазурець Н.М. 

про припинення права користування земельними ділянками згідно із ст. 141 Земельного 

кодексу України Головному управлінню статистики у Хмельницькій області, яка повідомила, 

що проект рішення розглянуто на спільному засіданні депутатських комісій, зауважень та 

доповнень не надходило. 

 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, про зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 

 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу»  та «в цілому» як рішення сесії. 

 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому».  Пропозиція приймається. 

 

9.   Костюк Володимир Володимирович не голосував 

10.   Курганський Олександр Олексійович за 

11.   Кушик Станіслав Володимирович утримався 

12.   Липкань Анатолій Всеволодович за 

13.   Микитюк Тамара Миколаївна за 

14.   Одуд Богдан Михайлович за 

15.   Пісарцов Дмитро Валерійович за 

16.   Потапова Галина Лук’янівна за 

17.   Примак Віталій Олександрович за 

18.   Прохорчук Валентина Павлівна за 

19.   Савчук Валентина Миколаївна за 

20.   Савчук Руслан Віталійович за 

21.   Синюта Володимир Володимирович за 

22.   Сікора Інна Володимирівна за 

23.   Сорока Дмитро Леонідович за 

24.   Спеціальний Павло Андрійович за 

25.   Федоров Валерій Борисович за 

26.   Шайнога Юрій Миколайович  за 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович за 

1.   Биков Віталій Петрович за 

2.   Бунечко Алла Вікторівна за 

3.   Верхогляд Михайло Іванович за 

4.   Волоткевич Ігор Васильович за 

5.   Герасимчук Тамара Миколаївна відсутня 

6.   Гетьман Василь Михайлович за 

7.   Глушківський Владислав Станіславович за 

8.   Кикоть Микола Юрійович за 



 

„За”– 24+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 1, „відсутні” - 1. 

 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про припинення права користування земельними 

ділянками згідно із ст. 141 Земельного кодексу України Головному управлінню статистики у 

Хмельницькій області»  прийняти як рішення сесії (додається рішення №10). 

 

ХІІІ. 

 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу з питань регулювання земельних відносин Мазурець Н.М. 

про передачу на умовах оренди сформованої земельної ділянки Гурбан Мирославі 

Володимирівні, яка повідомила, що проект рішення розглянуто на спільному засіданні 

депутатських комісій, зауважень та доповнень не надходило. 

 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, про зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 

 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу»  та «в цілому» як рішення сесії. 

 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому».  Пропозиція приймається. 

 

9.   Костюк Володимир Володимирович не голосував 

10.   Курганський Олександр Олексійович за 

11.   Кушик Станіслав Володимирович за 

12.   Липкань Анатолій Всеволодович за 

13.   Микитюк Тамара Миколаївна за 

14.   Одуд Богдан Михайлович за 

15.   Пісарцов Дмитро Валерійович за 

16.   Потапова Галина Лук’янівна за 

17.   Примак Віталій Олександрович за 

18.   Прохорчук Валентина Павлівна за 

19.   Савчук Валентина Миколаївна за 

20.   Савчук Руслан Віталійович за 

21.   Синюта Володимир Володимирович за 

22.   Сікора Інна Володимирівна за 

23.   Сорока Дмитро Леонідович за 

24.   Спеціальний Павло Андрійович за 

25.   Федоров Валерій Борисович за 

26.   Шайнога Юрій Миколайович  за 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович за 

1.   Биков Віталій Петрович за 

2.   Бунечко Алла Вікторівна за 

3.   Верхогляд Михайло Іванович за 

4.   Волоткевич Ігор Васильович за 

5.   Герасимчук Тамара Миколаївна відсутня 

6.   Гетьман Василь Михайлович за 

7.   Глушківський Владислав Станіславович за 

8.   Кикоть Микола Юрійович за 

9.   Костюк Володимир Володимирович не голосував 



 

„За”– 23+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 2, „відсутні” - 1. 

 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про передачу на умовах оренди сформованої земельної 

ділянки Гурбан Мирославі Володимирівні»  прийняти як рішення сесії (додається рішення 

№11). 

 

ХІV. 

 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу з питань регулювання земельних відносин Мазурець Н.М. 

про припинення права користування земельними ділянками та передачу в постійне 

користування земельних ділянок, яка повідомила, що проект рішення розглянуто на 

спільному засіданні депутатських комісій, зауважень та доповнень не надходило. 

 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача.  

 

На запитання записався 1 депутат  міської ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: депутат міської ради Одуд Б.М. з запитанням по п.2.3. «Передати Державі 

Україна в особі Державної податкової служби України по вул. Героїв Небесної Сотні, 50-А 

(кадастровий номер 6810700000:01:008:0867) площею земельної ділянки 1680 кв. м для 

будівництва та обслуговування будівель органів державної влади та місцевого 

самоврядування.» щодо причин повторного винесення даного підпункту на розгляд сесії 

міської ради. 

Начальник відділу з питань регулювання земельних відносин Мазурець Н.М. повідомила, що 

в зв’язку з реформуванням ДФС, надійшло клопотання Головного управління ДПС у 

Хмельницькій області Державної податкової служби України про передачу в постійне 

користування земельних ділянок, в зв’язку з цим підготовлено проект рішення і винесений 

на розгляд сесії міської ради. 

ВИСТУПИЛИ: депутат міської ради Одуд Б.М. наголосив на тому, що дана земельна ділянка 

в комплексі з кінотеатром буде цікавою для інвесторів. 
 

10.   Курганський Олександр Олексійович за 

11.   Кушик Станіслав Володимирович за 

12.   Липкань Анатолій Всеволодович за 

13.   Микитюк Тамара Миколаївна за 

14.   Одуд Богдан Михайлович за 

15.   Пісарцов Дмитро Валерійович за 

16.   Потапова Галина Лук’янівна за 

17.   Примак Віталій Олександрович не голосував 

18.   Прохорчук Валентина Павлівна за 

19.   Савчук Валентина Миколаївна за 

20.   Савчук Руслан Віталійович за 

21.   Синюта Володимир Володимирович за 

22.   Сікора Інна Володимирівна за 

23.   Сорока Дмитро Леонідович за 

24.   Спеціальний Павло Андрійович за 

25.   Федоров Валерій Борисович за 

26.   Шайнога Юрій Миколайович  за 



Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради про зміни та доповнення до 

проекту рішення.  
 

На виступ записався міський голова. 

 

ВИСТУПИЛИ: міський голова Полодюк М.І. з пропозицією проведення голосування по 

п.2.3. «Передати Державі Україна в особі Державної податкової служби України по вул. 

Героїв Небесної Сотні, 50-А (кадастровий номер 6810700000:01:008:0867) площею земельної 

ділянки 1680 кв. м для будівництва та обслуговування будівель органів державної влади та 

місцевого самоврядування» окремо. 

 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію голосувати окремо п.2.3. 

«Передати Державі Україна в особі Державної податкової служби України по вул. Героїв 

Небесної Сотні, 50-А (кадастровий номер 6810700000:01:008:0867) площею земельної 

ділянки 1680 кв. м для будівництва та обслуговування будівель органів державної влади та 

місцевого самоврядування».  Пропозиція не приймається, в зв’язку з тим, що не набрала 

достатньої кількості голосів під час голосування. 

 

 

„За”– 10+1 голос міського голови, „проти” – 1, „утримались” – 2, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 12, „відсутні” - 1. 

 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу»  та «в цілому» як рішення сесії. 

 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович за 

1.   Биков Віталій Петрович за 

2.   Бунечко Алла Вікторівна за 

3.   Верхогляд Михайло Іванович за 

4.   Волоткевич Ігор Васильович за 

5.   Герасимчук Тамара Миколаївна відсутня 

6.   Гетьман Василь Михайлович не голосував 

7.   Глушківський Владислав Станіславович не голосував 

8.   Кикоть Микола Юрійович за 

9.   Костюк Володимир Володимирович  проти 

10.   Курганський Олександр Олексійович не голосував 

11.   Кушик Станіслав Володимирович за 

12.   Липкань Анатолій Всеволодович не голосував 

13.   Микитюк Тамара Миколаївна  утрималась 

14.   Одуд Богдан Михайлович за 

15.   Пісарцов Дмитро Валерійович за 

16.   Потапова Галина Лук’янівна  утрималась 

17.   Примак Віталій Олександрович не голосував 

18.   Прохорчук Валентина Павлівна за 

19.   Савчук Валентина Миколаївна не голосувала 

20.   Савчук Руслан Віталійович не голосував 

21.   Синюта Володимир Володимирович не голосував 

22.   Сікора Інна Володимирівна не голосувала 

23.   Сорока Дмитро Леонідович не голосував 

24.   Спеціальний Павло Андрійович не голосував 

25.   Федоров Валерій Борисович не голосував 

26.   Шайнога Юрій Миколайович  за 



Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому».  Пропозиція приймається. 

 

 

„За”– 20, „проти” – немає, „утримались” – 5+1 голос міського голови, ,,не брали участі в 

голосуванні” – немає, „відсутні” - 1. 

 

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про припинення права користування земельними 

ділянками та передачу в постійне користування земельних ділянок»  прийняти як рішення 

сесії (додається рішення №12). 

 

ХV. 

 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу з питань регулювання земельних відносин Мазурець Н.М. 

про надання згоди на  виготовлення технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) Державі Україна 

в особі Міністерства оборони України Концерну «Військторгсервіс», яка повідомила, що 

проект рішення розглянуто на спільному засіданні депутатських комісій, зауважень та 

доповнень не надходило. 

 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, про зміни та доповнення до проекту рішення.Немає. 

 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу»  та «в цілому» як рішення сесії. 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович утримався 

1.   Биков Віталій Петрович  за 

2.   Бунечко Алла Вікторівна  за 

3.   Верхогляд Михайло Іванович утримався 

4.   Волоткевич Ігор Васильович утримався 

5.   Герасимчук Тамара Миколаївна відсутня 

6.   Гетьман Василь Михайлович  за 

7.   Глушківський Владислав Станіславович  за 

8.   Кикоть Микола Юрійович утримався 

9.   Костюк Володимир Володимирович  за 

10.   Курганський Олександр Олексійович  за 

11.   Кушик Станіслав Володимирович  за 

12.   Липкань Анатолій Всеволодович  за 

13.   Микитюк Тамара Миколаївна  за 

14.   Одуд Богдан Михайлович утримався 

15.   Пісарцов Дмитро Валерійович утримався 

16.   Потапова Галина Лук’янівна  за 

17.   Примак Віталій Олександрович  за 

18.   Прохорчук Валентина Павлівна  за 

19.   Савчук Валентина Миколаївна  за 

20.   Савчук Руслан Віталійович  за 

21.   Синюта Володимир Володимирович  за 

22.   Сікора Інна Володимирівна  за 

23.   Сорока Дмитро Леонідович  за 

24.   Спеціальний Павло Андрійович  за 

25.   Федоров Валерій Борисович  за 

26.   Шайнога Юрій Миколайович   за 



 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому».  Пропозиція приймається. 

 

 

„За”– 23+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 2, „відсутні” - 1. 

  

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про надання згоди на  виготовлення технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в 

натурі (на місцевості) Державі Україна в особі Міністерства оборони України Концерну 

«Військторгсервіс»»  прийняти як рішення сесії (додається рішення №13). 

 

ХVІ. 

 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу з питань регулювання земельних відносин Мазурець Н.М. 

про надання згоди на поділ земельної ділянки комунальної власності по вул. Івана Франка, 

23, яка повідомила, що проект рішення розглянуто на спільному засіданні депутатських 

комісій, зауважень та доповнень не надходило. 

 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, про зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 

 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу»  та «в цілому» як рішення сесії. 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович за 

1.   Биков Віталій Петрович  за 

2.   Бунечко Алла Вікторівна  за 

3.   Верхогляд Михайло Іванович  за 

4.   Волоткевич Ігор Васильович  за 

5.   Герасимчук Тамара Миколаївна відсутня 

6.   Гетьман Василь Михайлович  за 

7.   Глушківський Владислав Станіславович  за 

8.   Кикоть Микола Юрійович  за 

9.   Костюк Володимир Володимирович не голосував 

10.   Курганський Олександр Олексійович  за 

11.   Кушик Станіслав Володимирович  за 

12.   Липкань Анатолій Всеволодович  за 

13.   Микитюк Тамара Миколаївна  за 

14.   Одуд Богдан Михайлович  за 

15.   Пісарцов Дмитро Валерійович  за 

16.   Потапова Галина Лук’янівна  за 

17.   Примак Віталій Олександрович  за 

18.   Прохорчук Валентина Павлівна  за 

19.   Савчук Валентина Миколаївна  за 

20.   Савчук Руслан Віталійович не голосував 

21.   Синюта Володимир Володимирович  за 

22.   Сікора Інна Володимирівна  за 

23.   Сорока Дмитро Леонідович  за 

24.   Спеціальний Павло Андрійович  за 

25.   Федоров Валерій Борисович  за 

26.   Шайнога Юрій Миколайович   за 



 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому».  Пропозиція приймається. 

 

 

„За”– 24+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 1, „відсутні” - 1. 

  

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про надання згоди на поділ земельної ділянки 

комунальної власності по вул. Івана Франка, 23»  прийняти як рішення сесії (додається 

рішення №14). 

 

ХVІІ. 

 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу з питань регулювання земельних відносин Мазурець Н.М. 

про продовження терміну дії дозволу на виготовлення проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок згідно із ст. 118, 121 Земельного кодексу України, яка 

повідомила, що проект рішення розглянуто на спільному засіданні депутатських комісій, 

зауважень та доповнень не надходило. 

 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, про зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 

 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу»  та «в цілому» як рішення сесії. 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович за 

1.   Биков Віталій Петрович  за 

2.   Бунечко Алла Вікторівна  за 

3.   Верхогляд Михайло Іванович  за 

4.   Волоткевич Ігор Васильович  за 

5.   Герасимчук Тамара Миколаївна відсутня 

6.   Гетьман Василь Михайлович  за 

7.   Глушківський Владислав Станіславович  за 

8.   Кикоть Микола Юрійович  за 

9.   Костюк Володимир Володимирович не голосував 

10.   Курганський Олександр Олексійович  за 

11.   Кушик Станіслав Володимирович  за 

12.   Липкань Анатолій Всеволодович  за 

13.   Микитюк Тамара Миколаївна  за 

14.   Одуд Богдан Михайлович  за 

15.   Пісарцов Дмитро Валерійович  за 

16.   Потапова Галина Лук’янівна  за 

17.   Примак Віталій Олександрович  за 

18.   Прохорчук Валентина Павлівна  за 

19.   Савчук Валентина Миколаївна  за 

20.   Савчук Руслан Віталійович за 

21.   Синюта Володимир Володимирович  за 

22.   Сікора Інна Володимирівна  за 

23.   Сорока Дмитро Леонідович  за 

24.   Спеціальний Павло Андрійович  за 

25.   Федоров Валерій Борисович  за 

26.   Шайнога Юрій Миколайович   за 



 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому».  Пропозиція приймається. 

 

 

„За”– 22+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 3, „відсутні” - 1. 

  

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про продовження терміну дії дозволу на виготовлення 

проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок згідно із ст. 118, 121 Земельного 

кодексу України»  прийняти як рішення сесії (додається рішення №15). 

 

ХVІІІ. 

 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу з питань регулювання земельних відносин Мазурець Н.М. 

про надання дозволу на розроблення проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки та затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки згідно із 

ст. 118, 121 Земельного кодексу України, яка повідомила, що проект рішення розглянуто на 

спільному засіданні депутатських комісій, зауважень та доповнень не надходило. 

 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, про зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 

 

 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович за 

1.   Биков Віталій Петрович  за 

2.   Бунечко Алла Вікторівна  за 

3.   Верхогляд Михайло Іванович  за 

4.   Волоткевич Ігор Васильович  за 

5.   Герасимчук Тамара Миколаївна відсутня 

6.   Гетьман Василь Михайлович  за 

7.   Глушківський Владислав Станіславович  за 

8.   Кикоть Микола Юрійович  за 

9.   Костюк Володимир Володимирович не голосував 

10.   Курганський Олександр Олексійович  за 

11.   Кушик Станіслав Володимирович  за 

12.   Липкань Анатолій Всеволодович  за 

13.   Микитюк Тамара Миколаївна  за 

14.   Одуд Богдан Михайлович  за 

15.   Пісарцов Дмитро Валерійович  за 

16.   Потапова Галина Лук’янівна  за 

17.   Примак Віталій Олександрович не голосував 

18.   Прохорчук Валентина Павлівна  за 

19.   Савчук Валентина Миколаївна  за 

20.   Савчук Руслан Віталійович не голосував 

21.   Синюта Володимир Володимирович  за 

22.   Сікора Інна Володимирівна  за 

23.   Сорока Дмитро Леонідович  за 

24.   Спеціальний Павло Андрійович  за 

25.   Федоров Валерій Борисович  за 

26.   Шайнога Юрій Миколайович   за 



Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу»  та «в цілому» як рішення сесії. 

 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому».  Пропозиція приймається. 

 

 

„За”– 19+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – 1, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 4, „відсутні” - 2. 

  

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про надання дозволу на розроблення проекту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки та затвердження проекту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки згідно із ст. 118, 121 Земельного кодексу України»  

прийняти як рішення сесії (додається рішення №16). 

 

ХІХ. 

 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу з питань регулювання земельних відносин Мазурець Н.М. 

про надання дозволу на виготовлення технічних документацій із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості) та затвердження 

технічних документацій із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних 

ділянок в натурі (на місцевості), яка повідомила, що проект рішення розглянуто на спільному 

засіданні депутатських комісій, зауважень та доповнень не надходило. 

 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович за 

1.   Биков Віталій Петрович  за 

2.   Бунечко Алла Вікторівна  за 

3.   Верхогляд Михайло Іванович не голосував 

4.   Волоткевич Ігор Васильович  за 

5.   Герасимчук Тамара Миколаївна відсутня 

6.   Гетьман Василь Михайлович  відсутній 

7.   Глушківський Владислав Станіславович  за 

8.   Кикоть Микола Юрійович  за 

9.   Костюк Володимир Володимирович не голосував 

10.   Курганський Олександр Олексійович  за 

11.   Кушик Станіслав Володимирович  за 

12.   Липкань Анатолій Всеволодович  за 

13.   Микитюк Тамара Миколаївна  за 

14.   Одуд Богдан Михайлович  за 

15.   Пісарцов Дмитро Валерійович  за 

16.   Потапова Галина Лук’янівна  за 

17.   Примак Віталій Олександрович не голосував 

18.   Прохорчук Валентина Павлівна  за 

19.   Савчук Валентина Миколаївна  за 

20.   Савчук Руслан Віталійович не голосував 

21.   Синюта Володимир Володимирович  за 

22.   Сікора Інна Володимирівна  за 

23.   Сорока Дмитро Леонідович  за 

24.   Спеціальний Павло Андрійович  за 

25.   Федоров Валерій Борисович  утримався 

26.   Шайнога Юрій Миколайович   за 



Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, про зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 

 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу»  та «в цілому» як рішення сесії. 

 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому».  Пропозиція приймається. 

 

 

„За”– 21+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – 1, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 1, „відсутні” - 3. 

  

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про надання дозволу на виготовлення технічних 

документацій із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в 

натурі (на місцевості) та затвердження технічних документацій із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості)»  прийняти як 

рішення сесії (додається рішення №17). 

 

ХХ. 

 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу з питань регулювання земельних відносин Мазурець Н.М. 

про надання дозволу на виготовлення технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) Карчевському 

Миколі Івановичу згідно Земельного кодексу України, яка повідомила, що проект рішення 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович за 

1.   Биков Віталій Петрович  за 

2.   Бунечко Алла Вікторівна  за 

3.   Верхогляд Михайло Іванович не голосував 

4.   Волоткевич Ігор Васильович  за 

5.   Герасимчук Тамара Миколаївна відсутня 

6.   Гетьман Василь Михайлович  відсутній 

7.   Глушківський Владислав Станіславович  за 

8.   Кикоть Микола Юрійович  за 

9.   Костюк Володимир Володимирович відсутній 

10.   Курганський Олександр Олексійович  за 

11.   Кушик Станіслав Володимирович  за 

12.   Липкань Анатолій Всеволодович  за 

13.   Микитюк Тамара Миколаївна  за 

14.   Одуд Богдан Михайлович  за 

15.   Пісарцов Дмитро Валерійович  за 

16.   Потапова Галина Лук’янівна  за 

17.   Примак Віталій Олександрович за 

18.   Прохорчук Валентина Павлівна  за 

19.   Савчук Валентина Миколаївна  за 

20.   Савчук Руслан Віталійович за 

21.   Синюта Володимир Володимирович  за 

22.   Сікора Інна Володимирівна  за 

23.   Сорока Дмитро Леонідович  за 

24.   Спеціальний Павло Андрійович  за 

25.   Федоров Валерій Борисович  утримався 

26.   Шайнога Юрій Миколайович   за 



розглянуто на спільному засіданні депутатських комісій. Повідомила про пропозицію 

профільної комісії направити проект рішення на довивчення та про зауваження начальника 

юридичного відділу Бабась Г.І. щодо проекту рішення (справа знаходиться в суді). 

 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, про зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 

 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію профільної комісії 

відкласти проект рішення «на довивчення».  Пропозиція приймається. 

 

 

„За”– 19+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – 1, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 2, „відсутні” - 3. 

  

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про надання дозволу на виготовлення технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в 

натурі (на місцевості) Карчевському Миколі Івановичу згідно Земельного кодексу України»  

відкласти на довивчення. 

ХХІ. 

 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу з питань регулювання земельних відносин Мазурець Н.М. 

про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки згідно із ст. 124 

Земельного кодексу України (оренда), яка повідомила, що проект рішення розглянуто на 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович за 

1.   Биков Віталій Петрович  за 

2.   Бунечко Алла Вікторівна  за 

3.   Верхогляд Михайло Іванович не голосував 

4.   Волоткевич Ігор Васильович  за 

5.   Герасимчук Тамара Миколаївна відсутня 

6.   Гетьман Василь Михайлович  відсутній 

7.   Глушківський Владислав Станіславович  за 

8.   Кикоть Микола Юрійович  за 

9.   Костюк Володимир Володимирович відсутній 

10.   Курганський Олександр Олексійович  за 

11.   Кушик Станіслав Володимирович  за 

12.   Липкань Анатолій Всеволодович  за 

13.   Микитюк Тамара Миколаївна  утрималась 

14.   Одуд Богдан Михайлович  за 

15.   Пісарцов Дмитро Валерійович  за 

16.   Потапова Галина Лук’янівна  за 

17.   Примак Віталій Олександрович за 

18.   Прохорчук Валентина Павлівна  за 

19.   Савчук Валентина Миколаївна  за 

20.   Савчук Руслан Віталійович за 

21.   Синюта Володимир Володимирович  за 

22.   Сікора Інна Володимирівна  не голосувала 

23.   Сорока Дмитро Леонідович  за 

24.   Спеціальний Павло Андрійович  за 

25.   Федоров Валерій Борисович за 

26.   Шайнога Юрій Миколайович   за 



спільному засіданні депутатських комісій, зауважень, надійшли доповнення, зауважень та 

доповнень не надходило. 

 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, про зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 

 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу»  та «в цілому» як рішення сесії. 

 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому».  Пропозиція приймається. 

 

 

„За”– 21+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 2, „відсутні” - 3. 

  

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про затвердження проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки згідно із ст. 124 Земельного кодексу України (оренда)»  

прийняти як рішення сесії (додається рішення №18). 

 

ХХІІ. 

 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу з питань регулювання земельних відносин Мазурець Н.М. 

про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки (зі зміною 

цільового призначення в межах категорії земель) згідно із ст. 20 Земельного кодексу 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович за 

1.   Биков Віталій Петрович  за 

2.   Бунечко Алла Вікторівна  за 

3.   Верхогляд Михайло Іванович не голосував 

4.   Волоткевич Ігор Васильович  за 

5.   Герасимчук Тамара Миколаївна відсутня 

6.   Гетьман Василь Михайлович  відсутній 

7.   Глушківський Владислав Станіславович  за 

8.   Кикоть Микола Юрійович  за 

9.   Костюк Володимир Володимирович відсутній 

10.   Курганський Олександр Олексійович  за 

11.   Кушик Станіслав Володимирович  за 

12.   Липкань Анатолій Всеволодович  за 

13.   Микитюк Тамара Миколаївна  за 

14.   Одуд Богдан Михайлович  за 

15.   Пісарцов Дмитро Валерійович  за 

16.   Потапова Галина Лук’янівна  за 

17.   Примак Віталій Олександрович не голосував 

18.   Прохорчук Валентина Павлівна  за 

19.   Савчук Валентина Миколаївна  за 

20.   Савчук Руслан Віталійович за 

21.   Синюта Володимир Володимирович  за 

22.   Сікора Інна Володимирівна  за 

23.   Сорока Дмитро Леонідович  за 

24.   Спеціальний Павло Андрійович  за 

25.   Федоров Валерій Борисович за 

26.   Шайнога Юрій Миколайович   за 



України, яка повідомила, що проект рішення розглянуто на спільному засіданні депутатських 

комісій, зауважень та доповнень не надходило. 

 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, про зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 

 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу»  та «в цілому» як рішення сесії. 

 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому».  Пропозиція приймається. 

 

 

„За”– 21+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 2, „відсутні” - 3. 

  

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про затвердження проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки (зі зміною цільового призначення в межах категорії земель) 

згідно із ст. 20 Земельного кодексу України»  прийняти як рішення сесії (додається рішення 

№19). 

ХХІІІ. 

 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу з питань регулювання земельних відносин Мазурець Н.М. 

про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки (зі зміною 

цільового призначення зі зміною категорії земель) згідно із ст. 20 Земельного кодексу 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович за 

1.   Биков Віталій Петрович  за 

2.   Бунечко Алла Вікторівна  за 

3.   Верхогляд Михайло Іванович не голосував 

4.   Волоткевич Ігор Васильович  за 

5.   Герасимчук Тамара Миколаївна відсутня 

6.   Гетьман Василь Михайлович  відсутній 

7.   Глушківський Владислав Станіславович  за 

8.   Кикоть Микола Юрійович  за 

9.   Костюк Володимир Володимирович відсутній 

10.   Курганський Олександр Олексійович  за 

11.   Кушик Станіслав Володимирович  за 

12.   Липкань Анатолій Всеволодович  за 

13.   Микитюк Тамара Миколаївна  за 

14.   Одуд Богдан Михайлович  за 

15.   Пісарцов Дмитро Валерійович  за 

16.   Потапова Галина Лук’янівна  за 

17.   Примак Віталій Олександрович не голосував 

18.   Прохорчук Валентина Павлівна  за 

19.   Савчук Валентина Миколаївна  за 

20.   Савчук Руслан Віталійович за 

21.   Синюта Володимир Володимирович  за 

22.   Сікора Інна Володимирівна  за 

23.   Сорока Дмитро Леонідович  за 

24.   Спеціальний Павло Андрійович  за 

25.   Федоров Валерій Борисович за 

26.   Шайнога Юрій Миколайович   за 



України, яка повідомила, що проект рішення розглянуто на спільному засіданні депутатських 

комісій, зауважень, надійшли доповнення, зауважень та доповнень не надходило. 

 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, про зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 

 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу»  та «в цілому» як рішення сесії. 

 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому».  Пропозиція приймається. 

 

 

„За”– 21+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 2, „відсутні” - 3. 

  

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про затвердження проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки (зі зміною цільового призначення зі зміною категорії земель) 

згідно із ст. 20 Земельного кодексу України»  прийняти як рішення сесії (додається рішення 

№20). 

ХХІV. 

 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу з питань регулювання земельних відносин Мазурець Н.М. 

про надання дозволу на виготовлення технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) згідно із ст. 124 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович за 

1.   Биков Віталій Петрович  за 

2.   Бунечко Алла Вікторівна  за 

3.   Верхогляд Михайло Іванович за 

4.   Волоткевич Ігор Васильович  за 

5.   Герасимчук Тамара Миколаївна відсутня 

6.   Гетьман Василь Михайлович  відсутній 

7.   Глушківський Владислав Станіславович  за 

8.   Кикоть Микола Юрійович  за 

9.   Костюк Володимир Володимирович відсутній 

10.   Курганський Олександр Олексійович  за 

11.   Кушик Станіслав Володимирович  за 

12.   Липкань Анатолій Всеволодович не голосував 

13.   Микитюк Тамара Миколаївна  за 

14.   Одуд Богдан Михайлович  за 

15.   Пісарцов Дмитро Валерійович  за 

16.   Потапова Галина Лук’янівна  за 

17.   Примак Віталій Олександрович за 

18.   Прохорчук Валентина Павлівна  за 

19.   Савчук Валентина Миколаївна  за 

20.   Савчук Руслан Віталійович за 

21.   Синюта Володимир Володимирович  за 

22.   Сікора Інна Володимирівна  за 

23.   Сорока Дмитро Леонідович  за 

24.   Спеціальний Павло Андрійович  за 

25.   Федоров Валерій Борисович не голосував 

26.   Шайнога Юрій Миколайович   за 



Земельного кодексу України (оренда) по вулиці Валі Котика, 2, яка повідомила, що проект 

рішення розглянуто на спільному засіданні депутатських комісій, зауважень та доповнень не 

надходило. 

 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, про зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 

 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу»  та «в цілому» як рішення сесії. 

 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому».  Пропозиція приймається. 

 

 

„За”– 21+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 2, „відсутні” - 3. 

  

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про надання дозволу на виготовлення технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в 

натурі (на місцевості) згідно із ст. 124 Земельного кодексу України (оренда) по вулиці Валі 

Котика, 2»  прийняти як рішення сесії (додається рішення №21). 

 

ХХV. 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу з питань регулювання земельних відносин Мазурець Н.М. 

про поновлення договорів оренди земельних ділянок згідно із ст. 33 Закону України «Про 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович за 

1.   Биков Віталій Петрович  за 

2.   Бунечко Алла Вікторівна  за 

3.   Верхогляд Михайло Іванович не голосував 

4.   Волоткевич Ігор Васильович  за 

5.   Герасимчук Тамара Миколаївна відсутня 

6.   Гетьман Василь Михайлович  відсутній 

7.   Глушківський Владислав Станіславович  за 

8.   Кикоть Микола Юрійович  за 

9.   Костюк Володимир Володимирович відсутній 

10.   Курганський Олександр Олексійович  за 

11.   Кушик Станіслав Володимирович  за 

12.   Липкань Анатолій Всеволодович  за 

13.   Микитюк Тамара Миколаївна  за 

14.   Одуд Богдан Михайлович  за 

15.   Пісарцов Дмитро Валерійович  за 

16.   Потапова Галина Лук’янівна  за 

17.   Примак Віталій Олександрович не голосував 

18.   Прохорчук Валентина Павлівна  за 

19.   Савчук Валентина Миколаївна  за 

20.   Савчук Руслан Віталійович за 

21.   Синюта Володимир Володимирович  за 

22.   Сікора Інна Володимирівна  за 

23.   Сорока Дмитро Леонідович  за 

24.   Спеціальний Павло Андрійович  за 

25.   Федоров Валерій Борисович за 

26.   Шайнога Юрій Миколайович   за 



оренду землі», яка повідомила, що проект рішення розглянуто на спільному засіданні 

депутатських комісій, зауважень та доповнень не надходило. 

 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, про зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 

 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу»  та «в цілому» як рішення сесії. 

 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому».  Пропозиція приймається. 

 

 

„За”– 21+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 2, „відсутні” - 3. 

  

ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про поновлення договорів оренди земельних ділянок 

згідно із ст. 33 Закону України «Про оренду землі»»  прийняти як рішення сесії (додається 

рішення №22). 

 

ХХVІ. 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу з питань регулювання земельних відносин Мазурець Н.М. 

про проведення експертної грошової оцінки земельних ділянок, яка повідомила, що проект 

рішення розглянуто на спільному засіданні депутатських комісій. 

 

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович за 

1.   Биков Віталій Петрович  за 

2.   Бунечко Алла Вікторівна  за 

3.   Верхогляд Михайло Іванович не голосував 

4.   Волоткевич Ігор Васильович  за 

5.   Герасимчук Тамара Миколаївна відсутня 

6.   Гетьман Василь Михайлович  відсутній 

7.   Глушківський Владислав Станіславович  за 

8.   Кикоть Микола Юрійович  за 

9.   Костюк Володимир Володимирович відсутній 

10.   Курганський Олександр Олексійович  за 

11.   Кушик Станіслав Володимирович  за 

12.   Липкань Анатолій Всеволодович  за 

13.   Микитюк Тамара Миколаївна  за 

14.   Одуд Богдан Михайлович  за 

15.   Пісарцов Дмитро Валерійович  за 

16.   Потапова Галина Лук’янівна  за 

17.   Примак Віталій Олександрович не голосував 

18.   Прохорчук Валентина Павлівна  за 

19.   Савчук Валентина Миколаївна  за 

20.   Савчук Руслан Віталійович за 

21.   Синюта Володимир Володимирович  за 

22.   Сікора Інна Володимирівна  за 

23.   Сорока Дмитро Леонідович  за 

24.   Спеціальний Павло Андрійович  за 

25.   Федоров Валерій Борисович за 

26.   Шайнога Юрій Миколайович   за 



Міський голова Полодюк М.І. надав слово голові профільної депутатської комісії Синюті 

В.В., який повідомив, що будівля узаконена через суд, побудована естетично та прикрашає 

місто. 

 

ВИСТУПИЛИ: депутат міської ради Федоров В.Б. з запитанням чи внесено майно в реєстр 

державними реєстраторами. 

Начальник відділу з питань регулювання земельних відносин Мазурець Н.М. повідомила, що 

на підставі рішення суду майно внесено в реєстр та знаходиться у власності. 

 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, про зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 

 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу»  та «в цілому» як рішення сесії. 

 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому».  Пропозиція не приймається, в зв’язку з тим, що не 

набрала достатньої кількості голосів під час голосування. 

 

 

„За”– 15, „проти” – немає, „утримались” – 6+1 голос міського голови, ,,не брали участі в 

голосуванні” – немає, „відсутні” - 5. 

  

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович утримався 

1.   Биков Віталій Петрович за 

2.   Бунечко Алла Вікторівна за 

3.   Верхогляд Михайло Іванович утримався 

4.   Волоткевич Ігор Васильович утримався 

5.   Герасимчук Тамара Миколаївна відсутня 

6.   Гетьман Василь Михайлович  відсутній 

7.   Глушківський Владислав Станіславович за 

8.   Кикоть Микола Юрійович утримався 

9.   Костюк Володимир Володимирович відсутній 

10.   Курганський Олександр Олексійович за 

11.   Кушик Станіслав Володимирович утримався 

12.   Липкань Анатолій Всеволодович за 

13.   Микитюк Тамара Миколаївна за 

14.   Одуд Богдан Михайлович утримався 

15.   Пісарцов Дмитро Валерійович утримався 

16.   Потапова Галина Лук’янівна  за 

17.   Примак Віталій Олександрович відсутній 

18.   Прохорчук Валентина Павлівна  за 

19.   Савчук Валентина Миколаївна  за 

20.   Савчук Руслан Віталійович відсутній 

21.   Синюта Володимир Володимирович  за 

22.   Сікора Інна Володимирівна  за 

23.   Сорока Дмитро Леонідович  за 

24.   Спеціальний Павло Андрійович  за 

25.   Федоров Валерій Борисович за 

26.   Шайнога Юрій Миколайович   за 



ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про проведення експертної грошової оцінки земельних 

ділянок»  відхилений, як такий, що не отримав необхідної більшості голосів на підтримку під 

час голосування. 

 

ХХVІІ. 

 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу з питань регулювання земельних відносин Мазурець Н.М. 

про передачу земельної ділянки в державну власність, яка повідомила, що проект рішення 

розглянуто на спільному засіданні депутатських комісій, зауважень та доповнень не 

надходило. 

 

Міський голова Полодюк М.І. запитав в депутатів міської ради чи будуть питання до 

доповідача, чи є бажаючі виступити, про зміни та доповнення до проекту рішення. Немає. 

 

Надійшла пропозиція прийняти проект рішення «за основу»  та «в цілому» як рішення сесії. 

 

Міський голова Полодюк М.І. поставив на голосування пропозицію прийняти проект 

рішення «за основу» та «в цілому».  Пропозиція приймається. 

 

 

„За”– 21+1 голос міського голови, „проти” – немає, „утримались” – немає, ,,не брали участі в 

голосуванні” – 2, „відсутні” - 3. 

  

 Міський голова Полодюк Михайло Іванович за 

1.   Биков Віталій Петрович  за 

2.   Бунечко Алла Вікторівна  за 

3.   Верхогляд Михайло Іванович за 

4.   Волоткевич Ігор Васильович  за 

5.   Герасимчук Тамара Миколаївна відсутня 

6.   Гетьман Василь Михайлович  відсутній 

7.   Глушківський Владислав Станіславович  за 

8.   Кикоть Микола Юрійович  за 

9.   Костюк Володимир Володимирович відсутній 

10.   Курганський Олександр Олексійович  за 

11.   Кушик Станіслав Володимирович  за 

12.   Липкань Анатолій Всеволодович  за 

13.   Микитюк Тамара Миколаївна  за 

14.   Одуд Богдан Михайлович  за 

15.   Пісарцов Дмитро Валерійович  за 

16.   Потапова Галина Лук’янівна  за 

17.   Примак Віталій Олександрович  

18.   Прохорчук Валентина Павлівна  за 

19.   Савчук Валентина Миколаївна  за 

20.   Савчук Руслан Віталійович за 

21.   Синюта Володимир Володимирович  за 

22.   Сікора Інна Володимирівна  за 

23.   Сорока Дмитро Леонідович не голосував 

24.   Спеціальний Павло Андрійович  за 

25.   Федоров Валерій Борисович за 

26.   Шайнога Юрій Миколайович  не голосував 



ПОСТАНОВИЛИ: Проект рішення «Про передачу земельної ділянки в державну власність»  

прийняти як рішення сесії (додається рішення №23). 

 

ХХVІІІ. 

«Різне» 

 

На виступ  записались 2 депутати міської ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: депутат міської ради Спеціальний П.А. щодо сприяння надання звання 

«Почесний громадянин міста Шепетівка» заслуженому ветерану міста Олійнику А.Т.. Підняв 

питання щодо відведення земельних ділянок на території гаражного кооперативу по вул. 

Я.Кревогубця. 

Міський голова Полодюк М.І. повідомив норми чинного законодавства щодо питання по 

гаражному кооперативу та повідомив про підготовку роз’яснення юридичним відділом, 

державним реєстратором та відділом з питань регулювання земельних відносин. 

 

ВИСТУПИЛИ: депутат міської ради Синюта В.В. щодо причин фінансування комунальної 

сфери через управління житлово-комунального господарства та разом з тис через 

виконавчий комітет міської ради. 

Міський голова Полодюк М.І. повідомив, що ті тендери, які підписувались до створення 

управління житлово-комунального господарства повинні бути завершені виконавчим 

комітетом Шепетівської міської ради. 

ВИСТУПИЛИ: депутат міської ради Синюта В.В. щодо втрат води внаслідок не усунення 

неполадок. Повідомив інформацію стосовно земельної ділянки по вул. Героїв Небесної Сотні 

50-А та наголосив на невиконанні протокольних доручень. 

 

Міський голова Полодюк М.І. повідомив, що порядок денний сесії та список бажаючих 

виступити вичерпаний та оголосив LXXV (позачергову) сесію міської ради VІІ скликання 

закритою. 
 

Прозвучав Державний Гімн України. 

 

 

 

 

Міський голова                                                              Полодюк М.І. 



Список присутніх, запрошених 

на засіданні LХХV (позачергової) сесії  міської ради VII скликання  

09 липня 2020 року 

 

 

1. Нагулко Тарас Дмитрович     - почесний громадянин міста Шепетівка 

 

2. Ложкіна Марина Миколаївна   -  журналіст 

 

  



Список  

депутатів присутніх на засіданні LХХV (позачергової) сесії  міської ради VII скликання  

09 липня 2020 року 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

1.    Биков Віталій Петрович   Позафракційні 

2.    Бунечко Алла Вікторівна   "Європейська Солідарність" 

3.    Верхогляд Михайло Іванович   ВО "Свобода" 

4.    Волоткевич Ігор Васильович   ВО "Свобода" 

5.    Герасимчук Тамара Миколаївна   ВО "Свобода" 

6.    Гетьман Василь Михайлович   "Об'єднання "Самопоміч" 

7.    Глушківський Владислав Станіславович   "Об'єднання "Самопоміч" 

8.    Кикоть Микола Юрійович   "Аграрна партія" 

9.    Костюк Володимир Володимирович   ПП "За конкретні справи" 

10.    Курганський Олександр Олексійович   "Аграрна партія" 

11.    Кушик Станіслав Володимирович   ВО "Свобода" 

12.    Липкань Анатолій Всеволодович   "Європейська Солідарність" 

13.    Микитюк Тамара Миколаївна   ПП "За конкретні справи" 

14.    Одуд Богдан Михайлович   ВО "Свобода" 

15.    Пісарцов Дмитро Валерійович   ВО "Свобода" 

16.    Полодюк Михайло Іванович   Міський голова 

17.    Потапова Галина Лук’янівна   "Аграрна партія" 

18.    Примак Віталій Олександрович   "Об'єднання "Самопоміч" 

19.    Прохорчук Валентина Павлівна   "ВО "Батьківщина" 

20.    Савчук Валентина Миколаївна   "Європейська Солідарність" 

21.    Савчук Руслан Віталійович   ПП "За конкретні справи" 

22.    Синюта Володимир Володимирович   "Європейська Солідарність" 

23.    Сікора Інна Володимирівна   "ВО "Батьківщина" 

24.    Сорока Дмитро Леонідович   "Аграрна партія" 

25.    Спеціальний Павло Андрійович   Позафракційні 

26.    Федоров Валерій Борисович   "ВО "Батьківщина" 

27.    Шайнога Юрій Миколайович    "Аграрна партія" 


